
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 14. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 181
Hvorledes forholder ministeren sig til, at journaler fra behandlinger på private
hospitaler/klinikker ikke automatisk er tilgængelige for det offentlige sygehus-
væsen, og dermed heller ikke automatisk fremgår af en borgers oplysninger
på www.sundhed.dk? Mener ministeren, at de manglende oplysninger kan få
konsekvenser for det videre behandlingsforløb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Abildgaard (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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